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HEE(SEE) Environmental Code
I 2H(EE) Code de I'environnement
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2HE 2 0f 8 4
gad3d http://legilux.public.lu/eli/etat/leg/code/environnement/20200713
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Law of 18 July 2018 on the protection of nature and natural resources and
amending 1 ° the amended law of 31 May 1999 establishing a fund for the
protection of the environment; 2 ° the amended law of 5 June 2009
establishing the Administration of Nature and Forests; 3 ° the amended law
of 3 August 2005 concerning the partnership between the unions of
municipalities and the State and the restructuring of the scientific approach
to the protection of nature and natural resources.
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Loi du 18 juillet 2018 concernant la protection de la nature et des
ressources naturelles et modifiant 1° la loi modifiée du 31 mai 1999 portant
institution d’un fonds pour la protection de I'environnement ; 2° la loi
modifiée du 5 juin 2009 portant création de I’Administration de la nature et
des foréts ; 3° la loi modifiée du 3 ao(t 2005 concernant le partenariat
entre les syndicats de communes et |'Etat et la restructuration de la
démarche scientifigue en matiere de protection de la nature et des
ressources naturelles.
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https://www.abs.go.kr/css/irs/down/absfile/60_PIC.hwp
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